
Protokół Nr XLI/2013 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 4 lipca 2013 r. 

 

XLI Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 

4 lipca 2013 r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.   

Ad. 1  

Otwarcie XLI Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1230 Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich przybyłych na sesję. Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2), 

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Dyrektor Szpitala Powiatowego sp. z o.o. – Jan Karwowski,  

- Dyrektor SP ZOZ w NML – Beata Rzymowska, 

- Inspektor z Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji - Andrzej Korecki. 

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Spóźnili się radni: Stanisław Czajka i Danuta Mazurkiewicz. Nieobecni byli radni: 

Jan Czapliński i Adam Głowacki. 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Andrzej Andrzejewski. 

Przewodnicząca zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Andrzejewski wyraził zgodę. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na sekretarza 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 
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Ad. 4 

 Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali w materiałach sesyjnych porządek obrad 

(załącznik nr 3). Wpłynął wniosek o jego rozszerzenie (załącznik nr 4). 

Porządek obrad wraz z rozszerzeniem przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie XLI Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Powiatu.   
6. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/324/2013 Rady Powiatu z dnia 

27 czerwca 2013 r. w sprawie ustalenia wskaźnika zadłużenia i przejęcia zobowiązań 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście 
Lubawskim.  

7a. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/317/2013 z dnia 
29 maja 2013 roku w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych oraz placówkach opiekuńczo – 
wychowawczych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie obrad XLI Sesji Rady Powiatu. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad po zmianach. 

Głosowało 13 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Powiatu  

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XL Sesji był radny Marek Ząbkiewicz. 

Radny Ząbkiewicz poinformował, że zapoznał się z protokołem i nie wnosi do niego uwag. 

Radny wnioskował o przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Przewodnicząca zapytała czy pozostali radni wnoszą uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XL/2013. Głosowało 

13 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wniosków. 

Nikt się nie zgłosił.  

Na salę obrad weszła radna Mazurkiewicz. 
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Ad. 7 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/324/2013 Rady Powiatu z 

dnia 27 czerwca 2013 r. w sprawie ustalenia wskaźnika zadłużenia i przejęcia 

zobowiązań Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście 

Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Poinformowała, że w 

uchwale wpisano aktualną wysokość wskaźnika zadłużenia. Przewodnicząca zapytała czy 

radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XLI/334/2013 (załącznik nr 

5) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 7a 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/317/2013 z dnia 29 maja 

2013 roku w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych oraz placówkach opiekuńczo – wychowawczych 

prowadzonych przez Powiat Nowomiejski 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

P. Korecki poinformował, że w § 1 pkt 2 uchwały zamiast „w art. 4 § 11 ust. 10” winno być: 

„w art. 4 § 10”. Dodał, że powodem zmiany uchwały jest interpretacja prawnika Wojewody, 

że paragraf dotyczący dodatku motywacyjnego ma być rozszerzony. Wcześniej inny prawnik 

twierdził, że skoro jest to zapisane w ustawie, to w uchwale nie powinno.  

Na salę obrad wszedł radny Czajka. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XLI/335/2013 (załącznik nr 

6) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 8 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych  

Przewodnicząca poinformowała, że wniosków i zapytań nie było. 

Ad. 9 

 Sprawy różne 

Przewodnicząca zapytała jak Zarząd zapatruje się na kwestię oddania do użytku nowej szkoły. 

Wiadomo, że trzeba się do tego odpowiednio przygotować. 

Radny Kazimierz Wiśniewski zapytał jakie są wyniki naboru do szkół. 
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Starosta Ewa Dembek odparła, że jeszcze nie ma oficjalnych wyników, ale na podstawie 

zgłoszeń można stwierdzić, że wyniki naboru są optymistyczne. 

Wicestarosta Marcin Buliński powiedział, że na dzień zakończenia roku szkolnego było 

ponad 330 zgłoszeń. Do 15 lipca uczniowie muszą zlożyć oryginały świadectw. Wówczas 

będą znane ostateczne wyniki naboru.  

Starosta powiedziała, że jeżeli chodzi o przygotowania do otwarcia szkoły, w tej chwili 

usuwane są usterki, dokonywane drobne poprawki. Planowane jest uroczyste otwarcie roku 

szkolnego. Po 7 lipca Kurator Oświaty chce przyjechać do Kurzętnika, osobiście zobaczyć 

szkołę, ponieważ kuratorium planuje tam zorganizować wojewódzką inaugurację roku 

szkolnego.  

Przewodnicząca zapytała czy znajdą się fundusze na taką imprezę. 

Starosta odparła, że jeżeli zapadnie ostateczna decyzja, zorganizowane będzie spotkanie z 

dyrektorem szkoły, radą rodziców.  

Przewodnicząca stwierdziła, że inwestycję należy „dobrze sprzedać”. Powiedziała, że przy 

okazji uroczystego otwarcia szkoły, pomyślała o medalach i odznaczeniach. Jeżeli chodzi o 

medale MEN, są określone terminy i niestety w tym roku nie można już składać wniosków, 

dopiero w przyszłym. Niemniej jednak, pewnym osobom należą się podziękowania za 

inwestycję, pozyskanie dofinansowania itd. Mowa o poprzednikach. Przewodnicząca 

wnioskowała, aby radny Stanisław Czajka takie wyróżnienie otrzymał. To zasługa 

poprzedniej kadencji, że udało się pozyskać środki na inwestycję. Przewodnicząca 

wnioskowała, aby Zarząd przygotował listę osób proponowanych do odznaczeń. Dodała, że 

można wnioskować o odznaczenia państwowe, ale należałoby już teraz składać wnioski.  

Radny Tomasz Szczepański zapytał czy wszystkie faktury za szkołę są opłacone. 

P. Skarbnik odpowiedziała, że wszystkie faktury są zapłacone. Starostwo czeka na zwrot 

pieniędzy z Urzędu Marszałkowskiego.     

Przewodnicząca powtórzyła, że inwestycję trzeba dobrze sprzedać. Tak, aby zarobić na drugi 

etap, bo to co się zaczęło, należy skończyć. 

Radna Mazurkiewicz powiedziała, że na otwarcie roku szkolnego należy zaprosić 

przedstawicieli Ministerstwa Sportu i zacząć rozmowy na temat budowy sali gimnastycznej. 

Przewodnicząca stwierdziła, że do sesji wnioski o odznaczenia powinny być wysłane, bo jest 

mało czasu, do tego jest sezon wakacyjny. W najgorszym wypadku medale mogłyby być 

wręczone na Dzień Edukacji Narodowej. 

Radny Czajka podziękował za poruszenie tego tematu, za propozycję wręczenia mu 

odznaczenia. Dodał, że załatwienie inwestycji kosztowało sporo zachodu, ale i realizacja w tej 
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kadencji też nie była łatwa. Podkreślił, że nie działał sam, był tylko Przewodniczącym 

Zarządu Powiatu. 

Radna Katarzyna Trzaskalska powiedziała, że na otwarcie powinna być zaproszona cała Rada 

Powiatu poprzedniej kadencji. 

Radny Ząbkiewicz powiedział, że podczas ostatniej sesji TV Mazury przedstawiła prezentację 

na temat Gali Przedsiębiorczości. Radny zapytał czy Starostwo za to płaciło, czy TV była 

tylko gościnnie. 

Starosta powiedziała, że prezentacja stanowiła ładną oprawę Gali. TV Mazury zgłosiła się 

sama do Starostwa. Propozycję wykonania prezentacji przedstawiono Kapitule Gali. TV 

Mazury współpracuje z TV Eltronik w celu wymiany materiałów. Reportaż na sesji był 

zaprezentowany na prośbę Starostwa. Starostwo nie poniosło żadnych kosztów. Telewizja 

rozliczała się z przedsiębiorcami, którzy byli zdecydowali się na wykonanie krótkich 

prezentacji ich firm. Przedsiębiorcy otrzymali krótkie filmiki na własność, mogą je 

wykorzystywać w celach promocyjnych swoich firm.     

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 10 

 Zakończenie obrad XLI Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XLI Sesji Rady 

Powiatu.    

 

 Protokół sporządziła:                    Przewodnicząca Rady Powiatu 

             Anna Andrzejczak                                          Zofia Andrzejewska 

                

   

  


